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Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, u ime poslanickog kluba DPS-a,
predsjedniku Vlade, postavljamsljedece pitanje:

Gospodine predsjednice,

Danas su se navrsiia cetiri mjeseca od konstituisanja Vlade. Kako ocjenjujete
ekonomsku i finansijsku situaciju na kraju prvog kvartala 2017. godine? Kakvi su rezultati
mjera Sanacipnog plana za finansijsku konsolidaciju koji je Viada donijela krajem prosle
godine? Kakve su projekcije ekonomskih kretanja do kraja ovegodine?

Utorn kontekstu, sta je Viada uradila prethodna cetiri mjeseca na planu privlacenja
direktnih stranih investicija? Stice se utisak da projekti koji su vec u fazi realizacije teku
ocekivanom dinamikom i bez administrativnih zastoja. Da li postoji interesovanje kredibilnih
investitora za ulaganje u nove projekte u Crnoj Gori? Koji su to projekti i kada mozemo
ocekivati njihovo impiementiranje?

Obraziozenje

Nesistemski zakoni koje je donio raniji saziv Pariamenta, doveli su do povecanja
potrosnje i smanjiii kapacitete Vlade za ulaganje u razvoj iotvaranje novih radnih mjesta.

Kao sto je siroj javnosti poznato tokom 2015. i 2016.godine, u Skupstini Crne Gore
Gore, „ad hoc vecina, izmjenama zakonskih rjesenja, dominantno u oblasti penzijskog i
invalidskog osiguranja; kao i socijalne i djecje zastite, uticala je na stvaranje dodatnih
troskova za drzavni Budzet koji su na nivou od najmanje 2% BDP.

Ova zakonska rjesenja imala su diraktan uticaj na Budzet Crne Gore sa ciljem
ekonomskog podrivanja temelja Crne Gore. - .
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Znamo da ste kao Vlada pristupili izradi kredibilnog plana sanacije budzetkog deficlta

i javnog duga, sto bi rezultiralo jacanjem fiskalne stabilnosti> odrzivim ekonomskim rastom i

istovremenim ocuvanjem nivoa socijaipe zastite najugrozenijih slojeva drustva.

Vlada je u prethodnom mandatu napraviia povoljan mlije za privlacenje stranih

investicija. Nedavno ste bill u posjeti radilistu izgradnje dijela autoputa od Smokovca do

Mateseva, koji predstavija pribritet Vlade Crne Gore, takode u punom zamahu je nastavak

radova na lokalitetu „Lustice", „Kumbor", „Portonovi", ltd...

Da li ovi projekti koji su u fazi reallzacije teku oceklvanom dinamlkom I da II postoji

interesovanje kredibilnih investitora za ulaganje u nove projekte u Crnoj Gori sto bi

omogicilo stabilan ekonomski rast?

Odgovortrazim u pisanoj formi.
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